

EEX Group / NFX Freight Open Interest Migration – 1st matching session successfully completed

On the 12th December, EEX Group successfully completed the first migration of Freight Open Interest from Nasdaq Futures, Inc. (NFX) to European Commodity Clearing (ECC), EEX Group's clearing house. In the first of three scheduled matching sessions, a total of 69,144 lots of Freight Open Interest, which equates to more than 40% of the entire NFX Freight portfolio, was migrated from NFX's clearing house Options Clearing Corporation (OCC) to ECC.

Speaking on the migration, Steffen Koehler, EEX Chief Operating Officer comments: "I am very encouraged with the results of the 1st matching session and would like to extend my sincere thanks to both EEX and NFX customers for their positive reaction to the NFX acquisition announcement and for their commitment to the migration process. The agreement we have made with NFX is a watershed moment for EEX Group's Global Commodities business which further demonstrates our belief in this market and I look forward to the subsequent matching sessions in January 2020."

Since launching the Global Commodities business in 2016, EEX Group has continued to develop and expand its offering thereby demonstrating its commitment to the seaborne commodities sector. The NFX acquisition, which involves the transfer of existing open positions in Dry Bulk Freight futures and options contracts to EEX Group's clearing house ECC signifies another major development for EEX Group's Global Commodities business as it continues to expand its presence in this market. The remaining two matching sessions are scheduled to take place on the 16th January and the 30th January respectively.

EEX Group provides market platforms for energy and commodity products across the globe, providing access to a network of more than 600 trading participants. The group offers trading in energy, environmental products, freight, metal and agriculturals as well as subsequent clearing and registry services. EEX Group consists of the trading venues European Energy Exchange (EEX), EPEX SPOT, Powernext, EEX Asia and Nodal Exchange as well as the registry provider Grexel Systems and the clearing houses European Commodity Clearing (ECC) and Nodal Clear. EEX is a member of Deutsche Börse Group. More information: www.eex-group.com.

Contact:

EEX Public Relations

T +44 207 862-7568 (London) | +49 341 2156-216 (Leipzig)

presse@eex.com

EEX Group / NFX Migration des Fracht-Open Interest – 1. Matching Session erfolgreich abgeschlossen

Am 12. Dezember hat die EEX Group die erste Migration des Fracht-Open Interest von der Nasdaq Futures, Inc (NFX) zur European Commodity Clearing (ECC), dem Clearinghaus der EEX Group, erfolgreich abgeschlossen. In der ersten von drei geplanten Matching Sessions wurden insgesamt 69.144 Kontrakte des Fracht-Open-Interest vom Clearinghaus der NFX, der Options Clearing Corporation (OCC), zur ECC migriert. Dies entspricht mehr als 40% des gesamten NFX Fracht-Portfolios.

Im Hinblick auf die Migration erklärt Steffen Köhler, Chief Operating Officer der EEX: „Ich freue mich sehr über die Ergebnisse der ersten Matching Session und danke an dieser Stelle unseren Kunden sowie den Kunden der NFX für ihre positive Reaktion auf die Ankündigung der Open Interest-Übernahme und ihr Engagement im Migrationsprozess. Die mit der NFX erzielte Vereinbarung ist entscheidend für die weitere Entwicklung des „Global Commodities“-Segments der EEX Group und unterstreicht unser Engagement in diesem Markt. Ich freue mich auf die weiteren Matching Sessions im Januar 2020.“

Seit dem Einstieg in das globale Rohstoffgeschäft 2016 hat die EEX Group ihr Angebot in diesem Bereich kontinuierlich weiterentwickelt und damit ihr Engagement in diesen Märkten unterstrichen. Die Übernahme des NFX Open Interest, zu der unter anderem der Transfer der bestehenden offenen Positionen in Dry Bulk Freight Futures und Optionen zum Clearinghaus ECC gehört, bildet eine weitere wichtige Entwicklung für das Global Commodities-Geschäft der EEX Group. Die verbleibenden beiden Matching-Sitzungen sind für den 16. bzw. 30. Januar 2020 geplant.

Die **EEX Group** betreibt Marktplätze für Energie- und Commodity-Produkte weltweit und bietet Zugang zu einem Netzwerk von mehr als 600 Handelsteilnehmern. Das Angebot der Gruppe umfasst den Handel mit Energie, Umweltprodukten, Fracht, Metallen und Agrarprodukten sowie Clearing- und Register-Dienstleistungen. Zur EEX Group gehören die Handelsplätze European Energy Exchange (EEX), EPEX SPOT, Powernext, EEX Asia und Nodal Exchange sowie der Registerbetreiber Grexel Systems und die Clearinghäuser European Commodity Clearing (ECC) und Nodal Clear. Die EEX ist Mitglied der Gruppe Deutsche Börse. Weitere Informationen unter: www.eex-group.com.

Kontakt:

EEX Public Relations

T +44 207 862-7568 (London) | +49 341 2156-216 (Leipzig)

presse@eex.com